
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                                                                                                                                     

17 wrzesień 2024r 

 

Komisja zajmowała się tematami zgodnie z planem pracy Komisji. 

 

1. Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji – jednogłośnie „za” 

 

2.Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży za okres od 

13 czerwca do 15 września omówiła Komendant Straży Miejskiej pani Beata Miś. Materiał stanowi 

załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

 

3. Temat: Informacja o planowanych remontach cząstkowych dróg w 2024r. I które drogi z planu 

remontów dróg gminnych z poprzedniej kadencji lub ujęte w nowym planie są przewidziane do 

realizacji remontów w roku 2024r. 

 Przygotowany materiał dotyczący planowanych remontów cząstkowych dróg omówił Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn. Przybliżył odcinki które zostały wskazane do remontu to: 

- oś.Górne Głębce 

- ul. Głębce 

-ul. 11 Listopada (boczny odcinek), 

oraz uzupełnienie uszkodzeń – ul. Koszarzyska, oś. Jurzyków, ul. Na Groń, ul. Jawornik, ul. 

Konopnicka. 

Remonty dróg, które zostały przeprowadzone w tym roku, a wynikające z planów remontów obecnej 

kadencji to: - ul. Groniczek, ul. Cieńkowska, ul. Kamienna, ul. Kadłubowa. 

 Następnie rozmawiano o koniecznych remontach dróg po ostatnich intensywnych opadach deszczu. 

Informację przyjęto jednogłośnie „za” 

 

4. Temat: Wnioski do Budżetu na 2025r Komisja wystosowała następujące wnioski do budżetu na 

2025rok: 

       

1.  „Zabezpieczenie środków w budżecie na przebudowę przepustu na ulicy Sosnowej.” 
Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

2. „Zabezpieczenie środków w budżecie na remont placu manewrowego w Wiśle 

Jaworniku.” 
Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

3. „Uwzględniając głosy mieszkańców zabezpieczenie środków w budżecie na wybudowanie 

kolumbarium na cmentarzu komunalnym oraz sporządzenie planu cmentarza i czytelne 

oznakowanie alejek, miejsc, punktu poboru wody na cmentarzu.” 
Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

4. „Zabezpieczenie środków w budżecie na zakup 14 sztuk lamp solarnych. Po dwie lampy dla 

każdego Zarządu Osiedla.” 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

 

5. Temat sprawy bieżące: W sprawach bieżących  przeanalizowane zostały dwa wnioski z prośbą o 

poparcie mieszkańców ulicy Sosnowej dotyczące uregulowania stanu prawnego kanalizacji 

sanitarnej oraz kanalizacji deszczowej. 

Wystosowano wniosek do Burmistrza o następującej treści: 



1. „O przebudowę koryta odprowadzającego wodę na długości około 100 metrów na ulicy 

Kasztanowej”. 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

 

 

Członkowie komisji brali również udział w posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano 

materiały kierowane na sesje rady miasta. 
  
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 

 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 

  


